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Administration 
 
En Extra stämma planeras för att rösta om omvandling av valberedningens lokal och gästlägenheten 
till bostadsrätter. 
 
Vår nya ekonomiska förvaltare har noterat att bostadsrätterna inte betalar samma pris per 
kvadratmeter. Det kommer att tas upp på en bolagsstämma och justeras. 
 
En skylt tas fram med grundläggande information kring föreningen och sätts upp i varje entré. 
 
Pågående driftsärenden, avrapportering och beslut 
 
Det beslutades att alla nya bostadsrättsägare ska erhålla en garageblipp. 
 
För att lösa de problem som finns gällande några avlopp har en VVS-firma kontaktats. 
 
Nya medlemmar 
 
En ny medlem i 84:an godkänns och hälsas välkommen. 

 


